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Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 .(II .24.) OGY határozat 121 . § (1 )

bekezdése alapján interpellációt kívánok benyújtani dr . Palkovics László innovációs é s

technológiai miniszter Úrhoz :

„Mit gondol az Európai Bizottság költségvetési javaslatáról a magyar kormány?” címmel

Tisztelt Miniszter Úr !

Mint az sokak által ismert, május végén az Európai Bizottság beterjesztette a következ ő,

2021-2027-es időszakra vonatkozó uniós költségvetési tervét . A terv érzékenyen érint i

Magyarország középtávú jövőjét, az uniós támogatások visszaesésén keresztül a magyar

családok mindennapjait . A nemzetközi kapcsolatokat tekintve elmondhatjuk, hogy a közö s

érdek, a józan ész politikája ennek ellent mond, hiszen a magyar export 75 százaléka ma az

unióba irányul, ami igen szoros kapcsolatot jelez, ezzel Brüsszelnek is tisztában kellen e

lennie .

Napjainkban az Unió új kihívásokkal néz szembe, mint például a migrációs válság kezelése, a

gazdaságfejlesztés, új tagországok felvétele, vagy olyan szociális problémák, mint a

munkanélküliség (kiemelten a fiatal kori munkanélküliség) és a versenyképesség romlása ,

valamint a felzárkózás a digitális korszak kihívásaira . Ehhez viszont uniós szinten forrásoka t

kell biztosítani .

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
Kereszténydemokrata Néppárt

1



Tisztelt Miniszter Úr !

A Kereszténydemokrata Néppárt képvisel őcsoportja nevében szeretném jelezni, hogy a

javaslat – ami összességében a szegényebb államoktól csoportosítana át forrásokat a

gazdagabbakhoz – számunkra teljességgel elfogadhatatlan .

Míg a magyar költségvetési politika középpontjában a biztonság megőrzése, a gazdaság i

növekedés fenntartása, a befektetés ösztönzés, a"családok támogatása és a teljes foglalkoztatá s

elérése van, addig a brüsszeli testület a tervezet szerint csökkentené a nagyobb gazdaság i

növekedést produkáló kelet- és közép-európai tagországoknak nyújtott forrásokat . Ez a

sajtóban megjelent hírek szerint idei áron számolva mintegy 25 %-os visszaesést jelentene a

mostani költségvetési ciklushoz képest .

Bár a Brexit miatt csökkenő költségvetési forrásokkal kell majd számolnunk a következ ő

időszakban, nekünk az az érdekünk, hogy az EU költségvetése ne büntesse a teljesítményt . Az

elmúlt évek 'erőfeszítései hatására megteremtődött gazdasági fejl ődés, az életszínvonal

emelkedése ne számítson hátránynak azokkal az országokkal szemben, akik nem tartották be a

költségvetési fegyelmet és uniós jogot sértő gazdaságpolitikát folytattak .

A pénzügyi stabilitás megőrzése mellett a következő években is garantálnunk kel l

Magyarország biztonságát és küzdenünk kell az illegális migráció ellen .

A migráció kezelése, a vámbevételek elosztásának tervezete vagy az egységesül ő adópolitika

a tagállamok érdekeivel ellentétes, Magyarországot hátrányosan érinti .

Éppen ezért kérdezem Tisztelt Miniszter Urat :

n Mit gondol az Európai Bizottság javaslatáról a magyar kormány ?

n Magyarország érdekeit szem előtt tartva milyen eszközökkel küzd a kormány a

számunkra kedvezőtlen tervezet megvalósulása ellen ?

n Számíthatunk-e a V4-es országok, valamint a hátrányosan érintett államok

támogatására, akár összefogására közös céljaink eléréséhez?

Várom Miniszter Úr megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2018 . június 20 .
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